

Referat AU møde d.4.3.24 kl.20.00 TEAMS

Deltagere: Sanne, Tanja og Bettina

Afbud, Camilla Thomsen

1. Kompetancekatalog med Christina W.

Drøftet.

2. Siden sidst

14.april er der udvalgmøde for alle udvalg, sidste frist for indsendelse af emner der ønskes tages op er d.25.03.24.

ØSK kan ikke få is til IceCamp, de melder derfor fra til at afholde den, skal den aflyses? Drøftet hvordan en eventuel camp kan gøres attraktiv.

3. Anden forårsfinale:

Den bliver afholdt på to dage, lørdag og søndag, og træning fredag eftermiddag og aften.

Sanne booker hotel, når vi kender antallet af overnattende officials.

Tanja er i sekretariatet hele weekenden.

Tidsplanen er på vej ud, BJ og Tanja tager kontakt til klubben om afholdelse.

4. Opgaver inden Juni:

Udsættes til næste møde, hvor alle forhåbentlig er med.

5. Div.

Der skal findes 1-2 nye der vil gå ind i AU, skal være nogle der vil påtage sig min.1 ansvarsområde. Drøftet sammensætning af udvalg, da vi gerne skal være bredt repræsenteret. Derudover kan vi ligge opgaver uden for udvalget hvis dette er nødvendigt.

En snak hvordan vi kan rekrutterer nye og flere til AU, min.1 pers. gerne 2-3, så opgaverne kan være mindre for den enkelte.

Næste møde:

Tirsdag d.9.april kl.20.00